



Referat af Regionsmøde

Tirsdag den 12. november 2024, kl. 18.30-20.30 i Grønnevang Kirke, Hillerød.

Deltagere: Suzanne (LiV-repræsentant + kontaktperson Hørsholm), Jytte (Stenløse), Leon (Speakerbank), Chris (Humblebæk + kontaktperson for flere andre), Peter (Helsingør søndag), Jan Z (Hillerød onsdag), Vibeke R (Kasserer + kontaktperson Helsingør lørdag), Annemette (Næstformand + Helsingør onsdag), Søren G (Birkørød), Stig (Helsingør), Finn (Formand + Blovstrød)

Afbud: Jeppe (Allerød mandag), Kim (Frederiksværk tirsdag), Jens (Frederikssund søndag)

Finn bød velkommen og oplæste Servicehåndbogens afsnit om formål med regionsmøde.

Ad 1. Vibeke blev valgt som mødeleder og Finn som referent.

Ad 2. Dagsordenen blev godkendt.

Ad 3. Vibeke oplæste AA's 12 traditioner smukt og velartikuleret!

Ad 4. Præsentationsrunde og evt. kort nyt fra grupperne

Stig: God og stabil gruppe med 15-17 deltagere.

Chris: Humlebæk 5-6 deltagere. Vedr. Hornbæk, Vestervang Kirke onsdag, Fredensborg: Alle kører som vanligt og der "reklameres" for grupperepræsentanter.

Peter: God dynamik med ca. 10 deltagere. Vestervang Kirke tirsdag: Lille gruppe men antal dog kraftigt øget efter nedlukning af andet tirsdagsmøde.

Søren: 6-8 faste deltagere plus et par "løse" deltagere. Dejlig gruppe med dynamik og uforudsigelighed.

Finn: Blovstrød er en god og stabil gruppe med en del "gamle" deltagere (+30 års ædruelighed).

Annemette: 1-års fødselsdag den 13. november. Gruppen kører over al forventning - 17 deltagere på det seneste møde. Annemette deltager også i sociale aktiviteter på stedet for at udvide kendskab til mødet/AA. Deltagere fra Psykiatrisk Hospital møder her AA for første gang, deltager typisk 2-3 gange inden udskrivning - og nogle holder ved efter udskrivning.

Jan: Går over al forventning 13-22 personer. Skøn lokalitet. I gruppen ses "andre" deltagere end ved andre steder i Nordsjælland.

Jytte: God og stabil gruppe med unge og ældre/mænd og kvinder.

Suzanne: Forventer at blive valgt som grupperepræsentant.

Leon: Speakerbanken kan sagtens bruge flere til at sprede det gode budskab! Kontakt endelig Leon på telefon: 2966 9187.

Ad 5. Gennemgang af regnskab og budget

Vibeke beklager udsendelse af "forkert" regnskab (fra 2023). Det korrekte regnskab fra 2024 omdeltes på papir.

Alle var enige om, at hattepengene var yderst deprimerende! Deltagere fra den netop afholdte Servicekonference kunne informere om, at denne trend også er gældende for AA Dan-



REGION NORDSJÆLLAND

marks regnskab samt en uheldig udvikling for AA på verdensplan. Leon spurgte til en evt. regionsfordeling: Hvordan ser det ud for de enkelte regioner? Finn tager dette med til førstkomende Hovedservicerådsmøde.

Annemette anførte, at oplysning er vejen frem: Vi skal i grupperne informere om, hvad hattepengene bliver brugt til: Telefonvagt, udgående aktiviteter, litteratur osv.

Suzanne: Alle grupper, der er en del af fællesskabet skal yde! Suzanne opfordrede til at have fokus på hattepenge i grupperne samt at undgå berøringsangst for dette!

Vibeke kunne informere om, at der i næste udgave af Box334 vil være en artikel om netop hattepenge. Finn tilføjede, at der i ældre udgaver af Box334 var en tak til de bidragende regioner.

Stig refererer til tidligere kasserer Johns meritter vedrørende hattepenge samt en orientering gennem af Servicenyt (regionens nyhedsbrev) med information omkring indbetalinger fra grupperne.

På grund af begrænset fremmøde samt at nogle fraværende er kommet med konkrete løsningsforslag, afsluttes diskussionen og det foreslås, at hattepenge bliver et selvstændigt punkt på næste regionsmøde.

Ad 6. Nyt fra:

-  Telefon og e-mail udvalg (TEU) v/Annemette. TEU er i en overgangsfase - der mangler to tekniskmindede koordinatore, der er stor arbejdsbyrde på få personer. Men vagttelefonen fungerer optimalt - kigger på "åbningstider" for denne.
-  IT- og Håndbogsudvalget. Forslag til næste regionsmøde: ændring fra gmail - forhør hos data-niels. Søren/Chris: "Rigtige" mailadresser findes - de bliver bare ikke brugt ...
-  Hovedservicerådet (HSR) v/Finn. Orientering om processen for forskudt regnskabsår. Nyt forslag fra Chris vedr. porto på Box334 fakturaudsendelser. Finn fremsætter forslag til HSR.
-  Landsdækkende Informationsudvalg (LiV) v/Suzanne. Folkemødet er booket og samkørsel arrangeres. Skriftligt arbejde kan lagres i en fællestilgængelig database/vidensdeling på tværs af grupper og regioner. Arbejder på en løsning med fælles distribution af AA-materialer til biblioteker. LiV er fuldt bemandet og ved at "indarbejde" de 3 nye, som bliver valgt på det førstkomende Hovedservicerådsmøde. Der opfordres til idegenerering.

Ad 7. Servicekonference: Der gives en kortere, løs orientering om den netop afholdte SK. Finn undskylder for manglende formøde (Suzanne følte sig ikke godt nok "klædt på"), samt orienterer om frustration i forbindelse med deltagere i årets SK. Vibeke kan berette, at AA har haft omkostninger på 13.000,- kr. for "deltagere" i SK, der ikke deltog! Her udover har samkørslen i år til SK været ikke-eksisterende!

Der debatteres om hvorvidt allerede valgte delegerede kan ekskluderes fra fremtidige SK. Det besluttet, at formøde skal afholdes i 2025, samt at regionens gruppesamvittighed med baggrund i Servicehåndbogens sider 12-13 kan ekskludere allerede valgte delegerede. Status på forslag til SK 2025 er, at Jan og Jeppe arbejdere videre med forslaget om at SK nedkortes i varighed til én dag. Finn orienterer om udvikling i forhold til det andet forslag vedr. en geolokationsbaseret mødeliste.

Deltagere i 2025: Jytte (4-års), Maiken og Erik (evt. 3-års), Søren (2-års), Suzanne (2-års).





REGION NORDSJÆLLAND

Ad 8. Nyt fra regionens informationsudvalg (RIV) og Det udgående informationsudvalg (DUR)
Der har ikke været afholdt møder i lange tider ... Det undersøges, om Jeppe fortsat ønsker at være formand for udvalget.

Mødeindkaldelse udsendes snarest - blandt andet med punkterne: Servicenyt, Krim-ordning og 90-års fødselsdag.

Suzanne integreres i udvalget.

Ad 9. Datoen for AA's 70 års i Helsingør er rykket til søndag den 19. januar 2025. Stig opfordrer til stor kagebagningslyst og vil udsende invitation til grupperne. Stig søger samtidig en speaker (fra regionen) til dette arrangement!

AA's 90 års fødselsdag, den 10. juni 2025, overgår til RIV da Annemette og Finn ønsker flere kræfter på arrangementet.

Der er julemøde i Allerød mandag den 9. december. Invitationer omdelt.

Gruppen CPH12 afholder AA-nytårsaften ved Enghave Kirke, København.

Ad 10. Afstemningsprocedurer. Finn orienterer om baggrunden for punktet. Stig foreslår, at vi følger de gængse AA-valgregler for personvalg. Peter supplerer med, at ved at følge de "officielle" valgregler, får den valgte samtidig et håndgribeligt bevis, hvilket må føles rart. Chris: Vi arbejder mod konsensus.

Ad 11. Fastlæggelse af næste møde samt punkter til dagsorden.

For at aktualisere regionens statusrapporter til Hovedsservicerådets allerede planlagte møder i 2025 foreslås det, at regionsmøderne afholdes umiddelbart inden deadline for indsendelsesfrist. Derfor anbefales følgende mødedatoer for 2025: Tirsdagene den 14. januar, 2. april, 19. august samt 11. november. Kl. 18.30-20.30 i vinterhalvåret og kl. 19.00-21.00 i sommerhalvåret.

Hattepenge er et punkt på næste regionsmøde tirsdag den 14. januar kl. 18.30-20.30.

Ad 12. Eventuelt.

Finn kunne orientere om invitation fra gruppen CPH12 til værtsskab (4-6 personer) i forbindelse med et arrangement.

Finn orienterede om, at der er konstateret begrænset kendskab til krim-ordningen fra Kriminalforsorgens vegne. Dette foreslås behandlet af RIV.

Finn orienterede om, at der desværre har været en uheldig episode med en konsulent engageret af Tjeles efterbehandling i København.

Finn opfordrede alle grupper, der afholder møde på tirsdage, til at opdatere mødelisten på AA's hjemmeside omkring jul og nytår!

Ad 13. Sindsrobønnen afsluttede mødet.

Hattepenge: regnr. 1551, konto: 3095711

